
Stále se držíme na špici 
Před zhruba deseti patnácti lety jezdili žáci naší školy na tehdy nejkvalitnější (a taky Evropskou unií 
dobře dotovanou) zeměpisnou soutěž Eurorébus. Po několik let jsme se probojovávali do finálových kol 
a končili na třetích místech. Závěrečná kola soutěže natáčela tehdy televize. Nakonec se nám podařilo 
díky Janu Holišovi a Pavlíně Kadové vybojovat i prvenství. Letos je tomu myslím právě asi deset let. 
Nejreprezentativnější zeměpisnou soutěží pro české žáky se mezitím stala zeměpisná olympiáda. Prestižní 
postavení lubské ZŠ však přetrvává. Každoročně někdo z našich žáků získává v okresním kole první či 
druhé místo a postupuje do krajského kola. Letos Michal Paulovič a Václav Mašek. Oba získali prvenství 
ve svých kategoriích. Už to ale řadu let není jenom zeměpis, kterým se může v intelektuálních soutěžích 
pyšnit lubská škola.  
Již po několik let každoročně naši žáci postupují po úspěchu v okresních kolech do kol krajských 
i v biologické olympiádě. Tohoto roku Kristýna Pancová (byla druhá) a Nikola Deutschová (byla třetí). 
Totéž platí i o dějepisných olympiádách. Tedy například letos: v okresním kole Anežka Pancová první, 
Václav Mašek druhý, Jitka Kaňková čtvrtá. Gymnázia za námi. V krajském kole skončila Anežka na 
prvním až druhém místě a postoupila do celostátního finále. Mezi více než třiceti nejlepšími z celé 
republiky byla devátá. Připomínám, že v celostátním finále této olympiády jsme měli svého zástupce 
i předloni. Byla to Le Thi Hoai. Z dlouhodobého pohledu jsou našimi jedinými soupeři v zeměpisu, 
dějepisu a přírodopisu žáci chebského, mariánskolázeňského a ašského gymnázia. 
Naši žáci letos získali i pěkná umístění ve fyzice či matematice. V okresním kole archimediády skončili 
čtvrtí. Nebudu už uvádět pátá, šestá či sedmá místa. Na jiných a větších školách než ta naše se jimi chlubí. 
Musím ale přeci ještě zmínit aspoň některé úspěchy sportovní.  
Už jsme si zvykli, že ze sportovních soutěží přivážíme prvenství jaksi automaticky. Jako samozřejmost 
jsme letos přijali první místo v okresním kole atletického čtyřboje. V kraji pak naši žáci skončili druzí. 
Další úspěch jsme získali v atletické soutěži „O pohár českého rozhlasu“. V okresním kole druhé místo 
starší žáci a stejné umístění i mladší žáci. Krajské kolo starší žáci čtvrtí a mladší třetí. Největším letošním 
sportovním úspěchem bylo deváté místo v celostátním finále soutěže škol ve stolním tenisu. Tam 
zviditelnily sebe i svoji obec Anna Čechocká a Tereza Kratinová. 
Ještě něco jiného. Tradiční součástí chebských velikonočních oslav se stalo zdobení vajíček, které 
předvádí naši žáci pod vedením paní učitelky Kutmanové v městském muzeu. Bylo tomu tak i letos. 
Říkalo se, někdy v 19. století, že zdravé jádro národa je na venkově.  A byla to pravda. Skromní, 
houževnatí, psychicky i fyzicky zdatní a pracovití mladí lidé tehdy přicházeli z venkova do Prahy 
a stávali se z nich tvůrci českého technického, vědeckého, ekonomického i kulturního pokroku. Uplynulo 
však už víc jak století a situace se změnila. Venkov se vylidnil. Už tu není z čeho brát. Většina obyvatel 
českých zemí se urbanizovala. S úbytkem kvantity vyšuměla i kvalita. Zdá se, že pro Luby a jejich okolí 
to neplatí. Dětí nám sice ubývá. V deváté třídě máme 14 žáků, v osmé 16, v sedmé 17, … . Mnozí 
z nejlepších odcházejí po pátém ročníku na osmileté gymnázium. Jsme počtem žáků malá venkovská 
škola. Výsledky však předčíme ty největší. Čím to je? 

Jaroslav Milfait, učitel ZŠ Luby 
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LLLL    ––––    faktor podruhéfaktor podruhéfaktor podruhéfaktor podruhé    
Na úvod přiblížení L – faktoru zase trochu z jiného úhlu, bych chtěla podotknout, že se v žádném případě nechci 
dotknout osoby pana Desorta. 
Pan Desort se ve svém hodnocení L – faktoru zmiňuje, že byl přemluven, aby o průběhu soutěže napsal pár řádek. 
Tím, kdo pana Desorta žádal, jsem byla já. Myslela jsem si, že by bylo vhodnější, aby se k této akci vyjádřil někdo 
nezávislý. Musím přiznat, že po přečtení jeho příspěvku jsem si říkala, že jsem si přece jenom ten „posudek“ 
představovala trochu jinak. Nic ve zlém. Každý jsme celou akci hodnotili z jiného pohledu. Pan Desort popisoval 
subjektivní pocit člověka, který soutěže tohoto typu zrovna nemusí. Já zase z úhlu spoluorganizátora, který měl 
určitou představu o průběhu celého klání. V určitých bodech jsem s panem Desortem i souhlasila, v některých ne.  
Neměla jsem v plánu psát další příspěvek o L faktoru. Po návštěvě taneční soutěže Modrý slon, jsem ale změnila 
svůj názor. Mluvila jsem s maminkami dětí lubské taneční skupiny L – SIDE MINI, kterým se vyjádření pana 
Desorta  k vystoupení jejich dětí nelíbilo. Choreografie prý v žádném případě „nepředepisovala“ sahání na 
poklopec podle vzoru M. Jacksona, a ten zmiňovaný „kravál“ k tomuto tanečnímu žánru asi přece jen tak trochu 
patří.  Ale to nic ve zlém. Každý máme jiný vkus. O to ale vlastně vůbec nejde. Spíš jsem si uvědomila, že na 
adresu vystoupení L – SIDE MINI nezaznělo nic kladného. Myslím si, že by si tito malí tanečníci a i jejich rodiče 
měli zasloužit uznání. A to nejen za čas, který tráví trénováním a ježděním po soutěžích. Reprezentují také i naše 
město. Aby se mohli tomuto koníčku věnovat, stojí je to i nemalé peníze. A motivace dětí, byť jen formou 
pochvaly, je předpokladem dalšího snažení něco dokázat. 
Chválu zaslouží samozřejmě všichni vystupující. Je jasné, že příprava na vystoupení je stála mnoho času, úsilí 
a koneckonců i odvahy. A že by pouze jediná zpěvačka měla šanci v televizní Supestar? O to nám nakonec vůbec 
nešlo. Cílem bylo zorganizovat akci, do které se zapojí jak účinkující, tak i obecenstvo. A to se podařilo.  
Chtěla bych také poděkovat všem, kteří vystavovali svá dílka. Někteří lubští občané možná ani netušili, jaké 
šikovné výtvarníky mezi sebou mají. Souhlasím s panem Desortem, že pro příště by bylo lepší uspořádat spíše 
jenom výstavu. Ani ne tak proto, že bych nedokázala posoudit, které práce se mě líbí více, a které méně. Spíše 
z toho důvodu, že jsem viděla, že se s hlasovacími lístky u některých soutěžících tak trochu švindlovalo. Každý 
divák měl vyplnit pouze jeden hlasovací lístek, a ne několik ve prospěch svého „favorita“, jak se tomu někdy dělo. 
Kdybych měla celou akci zhodnotit, myslím si, že je fajn, že se jí zúčastnilo velké množství lubských občanů 
a zapojil se slušný počet soutěžících. Akce byla agenturou organizačně dobře připravena. Pro příště budeme volit 
dřívější zahájení soutěže, jelikož jsme se letos domů rozcházeli až kolem desáté hodiny. Určitě by bylo dobré lépe 
promyslet organizaci vyhodnocení výsledků soutěže, které bylo dle mého názoru dosti zdlouhavé.  
Ještě jednou děkuji všem zúčastněným soutěžícím. Dík za zdárný průběh večera si zaslouží i paní Žáčková, pan 
Nový a celá porota. 

Mgr. M. Hrabovská 
 

Zpráva z celostátního finále dějepisné olympiády 
Vůbec jsem to nečekala, ale přesto se to stalo. Jakýmsi zázrakem jsem se dostala mezi čtyřiatřicet nejlepších 
z letošní dějepisné olympiády. Ocitla jsem se tedy v celostátním finále této soutěže. Konalo se od 30. května do 
3. června. Škoda jen, že nedaleko. Bylo totiž v Plzni. Takže prohlídka Mariánských Lázní či Františkových Lázní 
nebo Kynžvartu pro mě nebyla zas až tak atraktivní jako třeba pro finalisty z Moravy. Ale program byl zajímavý 
a lidé, kteří se tu sešli taky. 
Probíhalo to takhle: 
V pondělí jsme se všichni ubytovali ve vysokoškolských kolejích. Na radnici nás přivítal primátor Plzně a poté 
následovala prohlídka renesanční plzeňské radnice s výkladem o její minulosti. 
V úterý jsme jeli do kláštera v Plasích. Tam už nám dali docela zabrat. Po prohlídce kláštera musel každý před 
ostatními finalisty i před porotou obhajovat svoji písemnou práci. Podmínkou postupu do celostátního finále 
dějepisné olympiády bylo totiž kromě úspěchu v okresním a pak i krajském kole olympiády i vypracování písemné 
práce. V okresním kole jsem byla první a v krajském taky. Protože olympiáda byla letos zaměřena na dějiny 
medicíny, musel si každý finalista vybrat některého slavného lékaře a napsat o něm i o jeho době. Já jsem psala 
o skotském lékaři Johnu Hunterovi.  
Třetí den byl takový oddychový. Procházky po kolonádách našich západočeských lázní. Nechyběl ani výklad 
o jejich historii. Večerní překvapení mělo podobu kulturně historického vystoupení, které jsme dostali ke Dni dětí. 
Čtvrtek byl nejdůležitější. Čekal nás velký kontrolní test. Ten měl být rozhodující pro určení pořadí. Potom, co 
jsme ve svých testech prezentovali veškeré svoje vědomosti i nevědomosti, následovala nutná relaxace. Tou byla 
procházka po plzeňském centru za doprovodu pedagogů. Vylezli jsme na věž svatobartolomějské katedrály, 
nejvyšší kostelní věž v naší zemi. Podivné plechové fontány, které stály hrozně peněz a navrhl je nějaký 
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vyznamenaný umělec, aby zdobily hlavní náměstí v Plzni, zůstaly hluboko pod námi a nevypadaly už z té výšky 
tak ohavně.  A pak jsme měli asi hodinové volno na procházení po náměstí nebo prohlídku katedrály.  
Pátek byl rozuzlením letošního jubilejního 40. ročníku dějepisné olympiády. V sále západočeského muzea jsme se 
dozvěděli výsledky. Pořadí se stanovuje jen u prvních deseti finalistů. Ostatní končí na 11. – 34. místě, ale 
milosrdná a taktní porota tradičně toto místo označuje jako jedenácté. Všichni už jsme se tedy připravovali a těšili 
na jedenácté místo. Prostě, to že bych se dostala mezi prvních deset, bylo pro mě tabu. No, skončila jsem devátá. 
To není špatné, co říkáte. Jásala jsem.  
Abych to shrnula, byl to vyčerpávající týden, ale jsem za něj ráda. Poznala jsem spoustu zajímavých lidí z různých 
míst. Dozvěděla jsem se mnoho zajímavých věcí. Bylo to pro mne pět velice příjemných a užitečných dní. 

Anežka Pancová, žákyně IX. třídy ZŠ Luby 
 

Důchodci mezi školáky 
Konec školního roku klepe na dveře a s ním souvisí i řada již tradičních 
akcí, které na konci června škola pořádá. Jednou z nich je i branný závod 
1. stupně. Jsem ráda, že mohu napsat, že se stalo již tradicí, že nám s jeho 
organizací pomáhají místní důchodci. Seniorů se i tentokrát sešlo opět 
hodně, a tak hlídky na celé trase byly zcela v jejich režii. Někteří letos byli 
poprvé, jiní byli již ostřílení z loňska. Naši školáci na jednotlivých 
stanovištích plnili různé úkoly, kde si mohli ověřit své znalosti 
z přírodovědy a zdravovědy. Zjistili si také, jak jsou na tom se svou 
fyzičkou. Celou trasu, která vedla od bývalé Pouzdrárny a končila na 
Golfu, běželi se zátěží, protože v batůžkách kromě svačiny měli také 
polínko. A to z jednoduchého důvodu – na Golfu každý své dřívko přidal 

na táborák, kde jsme si pak všichni společně na závěr opekli buřty. Počasí nám přálo, takže zase jedna hezká akce 
je za námi. Ještě jednou děkuji za celý první stupeň našim lubským důchodcům. Díky jim můžeme pořádat závod, 
na kterém letos bylo dvanáct stanovišť. Dík patří i manželům Ptáčkovým, kteří nám umožnili pobyt na golfovém 
hřišti a připravili oheň. 
Chtěla bych také poděkovat panu Oldřichu Holému. Již několik let nazpátek nám dokumentuje některé školní akce. 
A tak máme ve svých archivech fotky z branného cvičení 1. stupně, DVD ze Školní akademie a Posledního 
zvonění. 

Za 1. stupeň Mgr. M Hrabovská 
 

Budoucí mistr housla ř z Lubů – Tomáš Skála 
se stal o víkendu Mistrem ČR v kategorii dorostenc ů ve vrhu koulí 

V sobotu 18. a v neděli 19. června se konalo v Ostravě Mistrovství ČR v atletice v kategoriích dorostu a juniorů. 
Lubský mladík Tomáš Skála závodící v barvách ŠAK Chodov potvrdil vedoucí postavení v letošních průběžných 
tabulkách ČR a po dramatickém boji zvítězil vrhem dlouhým 17,20m a získal zlato! 
V neděli se postavil do diskařské klece a posledním možným pokusem v soutěži vybojoval další – stříbrnou 
medaili, když 1,5 kg těžký disk dopadl do vzdálenosti 47,06m! 
Tomášovi před 3 roky nabídl spolupráci chodovský trenér vrhů Libor Dočkal, který si všiml velmi talentovaného 
závodníka při školních závodech. Za velké podpory rodiny (tatínek pravidelně vozí Tomáše na tréninky techniky 

do 40km vzdáleného Chodova, absolvuje s ním i řadu 
individuálních tréninků v místě bydliště) bez níž by nemohl 
postupně závodník získat medaile při žákovských 
a dorosteneckých mistrovstvích. Tomáš již 3x úspěšně 
reprezentoval Českou republiku při mezistátních utkáních, 
navíc letos zvítězil při velmi silně obsazených mezinárodních 
závodech v Uherském Hradišti a porazil celou německou 
koulařskou špičku při mítinku v německém Halle. 
Skloubit maturitní studia na Střední integrované škole 
v Chebu – umělecký obor „výroba a oprava houslí“ 
s dojížděním domů do Lubů a na tréninky do Chodova je 
časově velmi náročné.  Vyžaduje si to nejen od Tomáše, ale 
celé rodiny perfektní časový harmonogram. Odměnou nejen 
pro Tomáše, ale celou rodinu jsou úspěchy, kterých dosahuje! 
Mgr. Libor Dočkal, vedoucí trenér SCM Karlovarského kraje Tomáš Skála s číslem 289 
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Vážení ob čané, 
dovolte mi, abych Vás opět informoval o tom, co se nám podařilo v průběhu tohoto půl roku v našem městě udělat, 
vylepšit. 

• Byla dokončena výstavba parkoviště oproti benzínové pumpě i s přilehlým chodníkem a opravou zábradlí 
kolem pozemku patřící k hotelu Praha. Myslím si, že stavba se povedla, parkoviště vypadá velice pěkně 
a hezky zapadá k nově vystavěné benzínové pumpě. O to víc mě však mrzí, že nemůžeme toto parkoviště 
zprovoznit, protože přes veškeré naše urgence nám Ministerstvo pro místní rozvoj nedokázalo skoro za rok 
vyplatit naše ocenění, 600 000,- Kč, za vyznamenání našeho města Modrou stuhou. Nemohu finančně ukončit 
výstavbu parkoviště, neboť v tom případě bychom nedostali slíbené finanční ocenění. Papírová byrokracie na 
tomto ministerstvu a neustálé personální měnění vedení jednotlivých oddělení vše zdržuje. Sám si připadám 
jako v Kocourkově, parkoviště je hotové již delší dobu a já nutím občany, aby parkovali tam, kde se jen trochu 
dá. 

• Byla dokončena úprava nově vybudovaného náměstí před a pod radnicí (u sochy houslaře) města. Obě tato 
náměstí byla osazena novými lavičkami a odpadkovými koši. Lavičky i koše byly zakoupeny tak, aby ladily se 
zábradlím jak barvou tak i materiálově. Dále byly náměstí doplněny okrasnými nádobami osázené květinami, 
což náměstí hezky oživilo. Rovněž jsem názoru, že výstavba a celková úprava obou těchto náměstí se opravdu 
povedla. 

• Zrekonstruovaly se chodníky kolem radnice směrem k benzínové pumpě a ke schodům kostela sv. Ondřeje 
kolem památné kašny. 

• Opravena opěrná zeď u krámku směrem ke staršímu panelovému sídlišti. 

• Provedena oprava a celkový nátěr střechy na MKS Luby a vymalování v Městské knihovně. 

• Město přispělo částkou 200 000,- Kč na přestavbu a vybavení ordinace obvodní lékařky. Rovněž si myslím, že 
obvodní lékařka a zdravotní sestřičky navrhly velmi vkusně úpravu obou čekáren a ordinací lékaře. 

• Jak jste si jistě všimli, byla zahájena výstavba II.etapy kanalizace města. Jedna část Růžového vrchu, která 
bude spojena z hlavní kanalizační stokou v Družstevní ulici je již hotova. Nyní se pokračuje v Luční ulici, 
a jakmile bude proveden průtlak pod kolejemi ČD započne se s druhou větví kanalizace Růžového vrchu. 
Velký problém je to, že jsou více porušovány místní komunikace, než se očekávalo. Tyto komunikace mají 
špatné základy a asfaltový povrch se trhá jako papír. V projektu je finančně zahrnuta oprava jen šíře cca 1 m 
pruhu asfaltu. Cesty jsou však porušeny tak, že bude muset být proveden asfaltový povrch po celé šíři 
komunikace a to samo sebou přinese mnohem větší finanční náklady. Budeme muset tyto komunikace 
opravovat postupně celé a rozplánovat tuto opravu na více roků. 

• Byly opraveny a natřeny sušáky na prádlo u věžového panelového domu a opraveno několik dlážděných 
příchodů k panelovým domům u Hasičské zbrojnice. 

• Jak jsme slíbili v loňském roce, byla provedena oprava mobiliáře v lesoparku Merán. Chceme tím tak 
zpříjemnit procházky našim maminám s kočárky a jejich ratolestím. Byly opraveny lavičky a studánka. 
Nebudou osazeny odpadkové koše, neboť nelze přes můstek zajíždět k odvozu odpadků. Proto Vás prosím 
odnášejte si případné odpadky od svačin do městských košů umístěných u chodníků. Doufám, že se oprava 
bude líbit a mamky této procházky lesoparkem budou využívat. 

• Parkové plochy města byly po zimě upraveny a dosázeny rostlinami, které přes zimu zašly a také byly 
vysázeny letničky a doplněna mulčovací kůra. Všechny tyto plochy jsou velice pěkně udržovány a dělají 
našemu městu parádu. 

Musím si však také postěžovat, někteří naši občané si nedovedou vážit hezkých věcí, které nám zpříjemňují život 
ve městě. Jak jistě víte, město zakoupilo skleněnou zastávku ČSAD. V této zastávce již několikrát naše mládež 
rozbila jednotlivé skleněné díly. Vůbec si neuvědomují, že cena 1 ks tohoto skleněného dílu se i s dopravou 
pohybuje kolem 15 000,- Kč. Za tyto peníze bychom mohli vybavit prostranství u panelových domů např. dětskými 
houpačkami, prolézačkami. Po dohodě s Bc. Lukešem jsem nechal odmontovat zbývající nerozbité boční tabule, 
což znamená, že při větším dešti bude již na tuto zastávku pršet. Prosím tímto naše občany, aby si více všímali 
svých dětí a nepřehlíželi vandalismus druhých. Opravdu není možné a nejsou i na to finanční prostředky, abychom 
neustále opravovali následky vandalismu např. i rozbité vývěsné tabule nebo pálené orientační tabule naučné 
stezky. Vždyť to stojí spoustu peněz, které bychom mohli použít pro jiné účely. 
 
V závěru této mé zprávy Vám chci popřát hezké počasí při čerpání Vašich dovolených, užijte si klidu 
a pohody. 

Karel Kubeš, starosta města 
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Města Luby a Erlbach 
 

si Vás dovolují pozvat na 
 

17. HRANIČNÍ  SLAVNOSTI 

které se budou konat v sobotu 

6. SRPNA  OD  14  HODIN 

v prostoru hraničního přechodu 
 

Zahájení:  14.00 –  Saldo Band  
 14.30 –  15.00 –  německá kapela 
 15.00 –  15.30 –  Saldo Band 
 15.30 –  16.05 –  žonglér Slávek – žonglování netradičními  
   předměty, jízda na jednokolce 
 16.05 –  16.45 –  Caramelka – vystoupení taneční skupiny  
 16.45 –  23.00 –  střídání kapel  
 

Soutěže, tvořivá dílna MěDDM - malování na trička, nafukovací žirafa, 
jízda na ponících, výstava traktorů 

 

Od 13.00 do 16.00 hodin bude autobus jezdit v půlhodinových intervalech, pak dle zájmu 
 

NEDNEDNEDNEDĚĚĚĚLELELELE        7777. SRPNA. SRPNA. SRPNA. SRPNA    ––––    náměstí před Městským úřadem: 
 

  9.30 –  Zvířecí show pro děti – zábavný písničkový program  
   pro děti 
 11.00 –  12.00 –  vystoupení žesťového kvintetu Luboše Hlavatého 
 12.00 –  15.30 –  k tanci a poslechu zahraje kapela Los Pavlínos z Tachova 

Naproti Benzině: 
Atrakce pro děti – skákací hrad, trampolína, jízda na ponících 

Pořadatelé 17. Hraničních slavností zvou občany k hojné účasti. 

17. Hraniční slavnosti jsou spolufinancovány z „Programu Cíle 3 na podporu přeshraniční spolupráce 
mezi Českou republikou a Svobodným státem Sasko 2007 – 2013“ 
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Informace M ěDDM 
Předkládáme veřejnosti krátké hodnocení právě ukončeného školního roku (i když v našem zařízení končí až 
posledním dnem prázdnin). Celý školní rok jsme pro děti připravovali pestrou činnost, a to jak ve školní dužině, tak 
v MěDDM. Začneme školní družinou: máme 2 oddělení, zapsaných dětí je 61. Velký důraz klademe na rekreační 
a zájmovou činnost. Pro děti bylo připraveno 5 soutěží a závěrečný „Mejdan ŠD“. Soutěžilo se v Lubech, Novém 
Kostele, Milhostově, Plesné a Skalné. Děti z naší družiny se zúčastnily všech soutěží. Paní vychovatelky připravily 
další zajímavou činnost (opékání jablíček, besedy, exkurze u místních podnikatelů, návštěvu MěÚ, vánoční besídku 
pro rodiče, velikonoční hledání vajíček, hledání pokladu). Také o vedlejších prázdninách jsme nabízeli otevření 
ŠD.  
MěDDM: Činnost MěDDM můžeme rozděli do 4 oblastí – pravidelná (kroužky), nepravidelná (akce pro děti 
i veřejnost), prázdninová (turnaje, soutěže, tábory) a spontánní (klub). Máme 3 odloučená pracoviště (Skalná, 
Plesná a Milhostov).  

Kroužky: V Lubech jsme měli 23 kroužků, na odloučených pracovištích 22 kroužků. V Lubech jsme připravili 
19 nepravidelných akcí a soutěží (např. zahradní slavnost, vánoční a velikonoční dílnu, mikulášskou, maškarní, 
čarodějnice, den dětí a další). Každý týden byl otevřen pro všechny klub, kde děti dle vlastní volby využívaly 
tělocvičnu, internet apod. Na prázdniny jsme připravili 4 příměstské tábory.  

Všichni zájemci si mohou podrobnosti přečíst v hodnotící zprávě koncem září (veřejně přístupná v našem zařízení).  

Celou naší nabídku jsme mohli realizovat také díky sponzorům, partnerům a vedoucím kroužků, za což jim velice 
děkujeme. Jedná se o tyto občany, organizace a podnikatele.  

Vedoucí kroužků: paní Ďurišová Z., Bláhová L., Postolková M., Hlavsová V., Tomanová V., Skálová M., slečny 
Hrbková K., Forraiová M., a pánové Lenc T. ml., Musil P.,  Hnilica P., Špryňar M., Raab K., Kasika J. a Levora V. 
– díky za váš čas věnovaný lubským dětem.  

Sponzoři: p. Hnilica, p. Skála, Mudr. Fučíkovská, potraviny Bohouš, J+K, F. P. Technik, p. Stejskalová, p. Střecha, 
p. Josefi, p. Schneider, p. Plíhal ml., potraviny Černovský, Kozabar, p. Kuchta, autoservis Soukup, p. Matoušková 
S. a cvičení ženy. Všem ještě jednou děkujeme.  

Velké akce bychom nemohli uspořádat bez pomoci zaměstnanců MěÚ Luby. Paní Žáčková vždy ochotně připravila 
sál, pan Nový ozvučil akce na autoparku – díky. Pan Lukeš a jeho zaměstnanci se nám celý rok starají o zahradu 
a perfektně připraví prostředí autoparku pro nás, ale i pro návštěvníky – moc děkujeme. Také lubští hasiči nás 
nikdy nezklamou – děkujeme.  

 A na závěr přejeme všem dětem pěkné prázdniny a v září se těšíme na další činnost, kterou již nyní připravujeme.  
Marie Hrbková, řed. MěDDM 

Setkání s pohádkovými postavičkami 
Rok se s rokem sešel a opět jsme se na trase v okolí Autoparku mohli potkat s pohádkovými postavičkami. Ano, 
řeč je o již tradiční akci pořádané paní Lenkou Skálovou spolu s dalšími místními nadšenci. A zase jsme všichni, 
kteří pohádkovým lesem prošli, byli unešeni. Počínaje bezvadnou organizací na startu, konče maskami a výkony 
všech pohádkových postaviček. Děti spolu se svými rodiči plnily na trase různé úkoly. Za jejich splnění dostávaly 
drobné odměny, také si mohly vytočit v krámku u řezníka Krkovičky výhru v kole štěstí. Kdo měl zájem, mohl se 
svézt i na koni. Dle slov paní Lenky Skálové vůbec nešlo o to, že dětičky získaly za své znalosti a dovednosti 
nějaké drobnosti. Hlavním smyslem této akce mělo být udělat dětem radost tím, že se "obyčejně" projdou lesem 
a setkají se s něčím nadpřirozeným, někým kdo představuje dobro, zlo či moudrost. Nemusí přitom soupeřit, nad 

nikým nemusí zvítězit, a přesto jsou na konci 
procházky nadšené.  
Některé postavičky jsme již v minulých 
ročnících mohli vidět, ale byly i takové, jež 
měly svou premiéru. Určitě všechny zaujala 
Sněhurka se svými trpaslíky a zlou královnou. 
Objevila se i Bílá paní, po lese se proháněla 
princezna Koloběžka. Mohli jsme potkat 
motýla Emanuela, Rumcajse, Obra, loupežníky, 
ježibabu a řadu jiných figurek z pohádek.  
Pochvalu a poděkování si tak zaslouží všichni, 
kteří se na organizaci Pohádkového lesa 
podíleli. Připravili nejen lubským dětem, ale 
i dospělým pěkně strávené odpoledne.  

Mgr. M. Hrabovská 
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 Školní rok 2010/2011 
Školní rok utekl jako voda, mnohé se podařilo, 
něco méně. Myslím si ale, že je na místě poděkovat 
všem pedagogům a ostatním pracovníkům lubské 
školy za jejich práci. A nejen jim. Mnoho rodičů 
a přátel školy také pomáhalo a ne málo. 
Pan Pavlovský, paní Odlasová, paní Postolková, 
pan Kasika a určitě i další s dopravou na různé 
akce pořádané školou. Pánové Jiří, Petr a Robin 
Wernerovi a pan Jan Holý při pořádání vodáckého 
kurzu a výletu 7. a 8. ročníku, Moravovi, kteří 
přivezli do tábořiště v Šabině pro všechny guláš 
(mimochodem vynikající), Soukupovi nanuky, paní 
Bednářová, která po celý kurz převážela svým 
autem věci a stany z jednoho tábořiště do dalšího. 
Poděkování zaslouží také všichni, kteří pomáhali 
učitelům při školních výletech. Nejvíce jich bylo 
s 1. třídou (možná více než dětí) – byli to rodiče: 
Terezy Wernerové, Vojty Levory, Elišky 
Soukupové, Filipa Plíhala, Honzíka Vyhlídala, 
Matěje Skaloše, Tea Magrota, Lukáše Durchana, 
Karoliny Kuchtové, Radka Petroviče a praktikantka 
Míša Skálová. Ve 2. třídě paní Plzáková, ve třetí 
a čtvrté paní Veselá, v páté pan Paučo, v šesté paní 
Výborná a Norková a v deváté pan Fialka. Zcela 
jistě jsem na někoho zapomněl, tak se, prosím, na 
mě moc nezlobte. 
Nezbývá než ještě moc a moc poděkovat panu 
Oldřichu Holému za jeho dlouholetou nezištnou 
pomoc při dokumentaci školních akademií 
a posledních zvonění. 
Přeji všem pohodovou a slunečnou dovolenou! 

Petr Plzák, ředitel školy  
 

Cyklotrialová dráha 
v Lubech? 

Zastupitelé na červnovém veřejném zasedání 
odsouhlasili aktualizací Integrovaného plánu 
rozvoje města Luby na roky 2008-2013. Mimo jiné 
bylo do seznamu plánovaných akcí navrženo 
a posléze schváleno vybudování dráhy pro 
cyklotrial. Pro realizaci dráhy bychom využili 
prostoru u Autoparku, kde v minulosti již určité 
úpravy terénu pro tento účel probíhaly. 
 Tímto bych chtěla požádat všechny, kteří mají 
o tento druh sportu zájem a chtěli by nám pomoci 
s jeho realizací, aby se přihlásili na městském 
úřadě. Určitě by bylo fajn, kdyby se nám podařilo 
udělat něco pro efektivní a duchaplné využití 
volného času lubských dětí. 

Mgr. M. Hrabovská 

 

POZVÁNKA 

 
 

Město Plesná a TJ Jiskra Plesná Vás zvou 
dne 16.7. na fotbalové utkání mezi 

 

   TJ Jiskra Plesná – Bad Brambach 
 
Program: 
15.00 hod. – předzápas žáci 
16.00 hod. – zápas mužů 
18.30 hod. – vystoupení hud. skupiny PLEKTRUM 
 

Přijďte se pobavit a podpořit naše sportovce. 
Občerstvení zajištěno. Vstup ZDARMA. 

 

Za výbor kultura, sport, školství V. Krupička 

Inzerce 

 

Petr Lukeš 
∗ žaluzie: vertikální + horizontální 
∗ těsnění: do oken a dveří (frézované – silikonové, 

meziskelní – samolepící, nastřelovací – do prahů). 
Zajistí Vám dokonalé utěsnění oken a dveří. Životnost 
silikonového těsnění je 25–30 let. Náklady na pořízení 
se Vám vrátí za ¾ až 1 topnou sezonu. 

∗ polstrování dveří: různých barev a materiálů 
∗ shrnovací dveře: dřevěné, plastové, koženkové (různé 

barvy, plné nebo prosklené) 
∗ shrnovací stěny: koženkové v různých odstínech 
∗ garnyže, vitrážky, záclonové tyče: různých materiálů 

a barev 
∗ rolety: vnitřní – látkové, venkovní – plastové 

a hliníkové 
∗ venkovní zastínění: balkonové i zahradní, markýzy 
∗ protihmyzové sítě: na okna a dveře 
∗ samolepící tapety + okenní fólie: na dveře, umakart, 

sklo 
∗ zástěny na sprchové kouty a vany: shrnovací 

a zasouvací 

Instalaci Vám provede firma: 
Žaluzie – Lukeš 
Anglická 310/65, Františkovy Lázně 351 01 
Tel/Fax: 354 543 424  Mobil: 603 871 040 
E–mailová adresa: info.lukes@tiscali.cz 

Slevy: důchodci - 3%, novomanželé - 3%, SPHERE - 3% 

Firma je plátcem DPH 
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Oslava narozenin 
Z výrobních podniků, které v Lubech vznikly po roce 1990, se v dobré formě drží společnost s ručením omezeným 
Akord Kvint. Byla založena v roce 1991 a během dvaceti let své existence prožila mnohé radostné, ale i kritické 
momenty. Postupně si vytvářela sortiment produktů, technologii výroby, hledala odběratele. V roce 1997 byla 
založena dceřiná společnost Ars Music, která své zakladatele stála mnoho duševního úsilí a finančních prostředků. 
Mezi smutné chvíle patřil rozchod původních pěti společníků Akord Kvintu a po jedenácti letech rozhodnutí 
o ukončení výroby ve firmě Ars Music. Polovina jejích zaměstnanců přešla do mateřské firmy Akord Kvint, kde se 
v současné době vyrábějí studentské, koncertní a mistrovské smyčcové nástroje. 
Dvacetileté výročí založení firmy oslavila společnost Akord Kvint v sobotu 18. června 2011 v prostorách hotelu 
U Špejcharu v Kopanině. Mimo zaměstnanců s rodinnými příslušníky a přáteli pozvání přijali také významní 
obchodní partneři z Evropy, Ameriky a Asie a další hosté. 
Protože firma se dlouhodobě zabývá propagací a zápůjčkou svých nástrojů hudebním školám a nadaným mladým 
hráčům, někteří z nich nyní na oplátku přijeli a připravili slavnostní koncert z barokních, klasických a soudobých 
skladeb. Nejprve zahráli žáci Slovácké základní umělecké školy z Uherského Hradiště. Po nich se představili 
bývalí žáci Základní umělecké školy z Police nad Metují, nyní studenti renomovaných hudebních škol: Matouš 
Michal – student The Juilliard School USA, Šimon Michal – absolvent Pražské konzervatoře a Anna Skálová – 
studentka University of Michigan School of Music. S ní vystoupil americký violoncellista Jacob Saunders. Na 
klavír doprovázela Andrea Vavrušková, absolventka pražské konzervatoře. Interpreti vesměs hráli na nástroje 
zhotovené ve firmě Akord Kvint a za své výkony sklidili bouřlivé ovace.  
S účinkujícími žáky přijeli také jejich učitelé. Slováckou uměleckou školu zastupovali její spoluzakladatelé Radek 
Zdráhal, náměstek ministra kultury a jeho manželka Zuzana Lapčíková, cimbalistka, zpěvačka a skladatelka. 
Z líhně vynikajících houslistů ZUŠ Police nad Metují přicestovali učitelé a také manželé Ladislav a Michaela 
Michalovi. Všichni popřáli společnosti Akord Kvint, jmenovitě Ing. Josefu Holišovi další desítky roků úspěšné 
výrobní a obchodní činnosti se smyčcovými hudebními nástroji. 
Společníci Akord Kvintu nabídli hostům dvě hudební překvapení. Prvním bylo vystoupení Zuzany Lapčíkové 
a Josefa Feča. Zpívající cimbalistka a kontrabasista zahráli experimentální skladby, zpočátku folklórní, postupně 
přecházející do jazzové formy. Druhé překvapení obstaraly dvě kraslické zpěvačky – sbormistryně tamního 
pěveckého sboru Iveta Poslední a absolventka plzeňské konzervatoře Jana Korbelová. Zazněla árie Rusalky ze 
stejnojmenné opery A. Dvořáka a Mozartova ukolébavka.  
Na slavnostní koncert navázal společenský večer. Pro nasycení těla bylo v hotelové restauraci připraveno teplé 
i studené, masité, zeleninové i sladké občerstvení. Na nádvoří nechybělo grilování. Tancechtivým do časného rána 
hrál lubský Saldo Band. 
Společníci firmy, zaměstnanci, účinkující gratulanti a všichni ostatní hosté důstojně oslavili kulaté výročí Akord 
Kvintu. Malého podniku, který už dvacet roků dává práci místním lidem, vyrábí a prodává kvalitní smyčcové 
nástroje do mnoha míst několika kontinentů. Pokračuje tak v houslařské tradici Lubů i v jedenadvacátém století.   

Jindřich Desort 

Chtěli bychom vám oznámit, že od  4.7. - 15.7.2011 

máme dovolenou. 

Od soboty 16.7.2011 se na vás opět těšíme. 

   

   

   

 
 
 
 

               Družstevní  710 
                 351 37 Luby 
        Mobil: +420 606 306 449 

 Pondělí  11:00 - 14:30  

 Úterý 11:00 - 14:30  

 Středa  11:00 - 20:00  

 Čtvrtek  11:00 - 20:00  

 Pátek  11:00 - 21:00  

 Sobota  11:00 - 21:00  

 Neděle  11:00 - 20:00  
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Zprávy ze zastupitelstva 
♦ Přítomni: pp. Černíková, Hartl, Hrabovská, Kubeš, Knapčík, Šulcek, Valovič. Omluven: p. Pavlovský 

♦ Před projednáváním schváleného programu seznámil pan starosta zastupitelstvo s nastoupením náhradníka pana Jiřího 
Tolara za zemřelého zastupitele pana Martina Pessela. Pan Tolar poté, co se mandát uprázdnil, dostal osvědčení o tom, že 
se stal členem zastupitelstva dnem 1.06.2011 (v souladu s § 56 zákona č. 491/2001 Sb., o volbách do zastupitelstev obcí). 
Předsedající následně vyzval nového člena zastupitelstva ke složení slibu. Pan Tolar složil slib dle zákona č. 128/2000 Sb., 
o obcích, ve znění pozdějších předpisů, v souladu s ustanovením § 69 odst. 2) a 3) tohoto zákona. 

♦ Zastupitelé schválili prodej pozemku části p.č. 132/1 (cca 11m2) v k. ú. Luby I paní Kutmanové (všichni pro). Prodej 
pozemku části p.č. 196/1 (352m2) v k. ú. Opatov u Lubů paní Věře Skálové zastupitelé neschválili, protože paní Skálová je 
dlužníkem města (všichni přítomní proti prodeji). Všichni přítomní členové ZM schválili pronájem pozemku části p.č. 
959/14 (340m2) v k. ú. Luby I paní Lucii Motejlové.  
ZM schválilo záměr pronajmout pozemky p.č. 1807 (1641 m2) v k. ú. Luby I (všichni pro) a část p.č. 157 (cca 300 m2) v k. 
ú. Luby I (všichni pro) a p.č. 2532/2 v k.ú. Luby I (6 pro, 1 se zdržel hl.). Zastupitelstvo schválilo záměr prodat pozemky 
část p.č. 196/1 (cca 450 m2) v k. ú. Opatov u Lubů (všichni pro). O prodej požádal pan Zdeněk Sokol, který má v současné 
době cca 1200 m2 této parcely v pronájmu, o zakoupenou plochu by mu byla snížena nájemní smlouva. 

♦  Zastupitelstvo bylo seznámeno se zprávou o výsledku přezkoumání hospodaření města Luby v roce 2010. Přezkoumání se 
uskutečnilo v období 2.08.2010 – 3.08.2010 a 2.03.2011 – 3.03.2011 na základě zákona 420/2004 Sb., o přezkoumání 
hospodaření územních samosprávných celků a dobrovolných svazků obcí, a provedl je odbor kontroly Krajského úřadu 
Karlovarského kraje. V závěru zprávy je konstatováno, že při přezkoumání hospodaření města Luby za rok 2010 nebyly 
zjištěny chyby a nedostatky dle § 10 odst. 3 písm. a) zákona č. 420/2004 Sb., o přezkoumání hospodaření územních 
samosprávných celků, a tím kontrolní orgán neshledává rizika, která lze dovodit z uvedených zjištění a která mohou mít 
negativní dopad na hospodaření města v budoucnosti.  
Na základě projednání zprávy o výsledku přezkoumání hospodaření města zastupitelstvo vyslovilo souhlas s celoročním 
hospodařením města (všichni pro), a to bez výhrad. 

♦  Zastupitelstvo města bylo seznámeno se závěrečným účtem města za rok 2010. Součástí závěrečného účtu města byl jak 
výsledek hospodaření samotného města, tak výsledek hospodaření všech příspěvkových organizací města (školská 
zařízení), hospodářský výsledek bytového hospodářství města a obchodní společnosti Lubská Kalora. Závěrečný účet 
města projednal finanční výbor na svém zasedání dne 30.5.2011 a doporučil zastupitelstvu předložený závěrečný účet 
města za rok 2010 ke schválení. Zároveň doporučil u PO převod vzniklých hospodářských výsledků do jejich rezervních 
fondů. Zastupitelé schválili (všichni pro) hospodářský výsledek města a jeho organizací a společností za rok 2010 a jeho 
použití.  
HV města z hospodářské činnosti byl ve výši 2 023 918,12 Kč, HV z hlavní činnosti -4 357 867,79, HV celkem za rok 
2010 byl -2 333 949,67 Kč.  
Při hospodaření příspěvkových organizací v roce 2010 nedošlo v žádné organizaci k porušení rozpočtové kázně, 
přezkoumání hospodaření ze strany zřizovatele, kterým je město Luby, probíhalo v průběhu celého roku a nebylo shledáno 
závažných nedostatků v hospodaření.  
HV Základní školy Luby ve výši  89 242,75 Kč (zisk) bude převeden do rezervního fondu, zůstatek RF k 31.12.2010 činí 
544 443,47 Kč.  
 HV Mateřské školy Luby ve výši -156 720,03 Kč, to znamená ztráta, byla profinancovaná z prostředků rezervního fondu. 
Zůstatek k 31.12.2010 je ve výši 181 478,06 Kč.  
HV Základní umělecké školy ve výši 6 170,61 Kč (zisk) bude převeden do rezervního fondu, zůstatek fondu k 31.12.2010 
byl ve výši 135 008,60 Kč.  
HV Městského domu dětí a mládeže ve výši 37 836,03 bude převeden do rezervního fondu, zůstatek rezervního fondu 
k 31.12.2010 činí 63 414,24 Kč.  
HV bytového hospodářství ve výši  771 724,34 Kč  bude převeden na účet 401 – fond hospodářské činnosti. Neuhrazené 
platby od nájemníků za rok 2010 vzrostly o 688 260,20 Kč. Celkový dluh činí 3 610 458,20 Kč.  
O použití výsledku hospodaření společnosti Lubská Kalora s.r.o. ve výši 457,02 Kč (po zdanění) rozhodla valná hromada 
společnosti. 

♦  Zastupitelstvo bylo seznámeno se zprávou o výsledku přezkoumání hospodaření Dobrovolného svazku obcí Kamenné 
Vrchy v roce 2010. Přezkoumání se uskutečnilo ve dnech 4.08.2010 a 4.03.2011 na základě zákona 420/2004 Sb., 
o přezkoumání hospodaření územních samosprávných celků a dobrovolných svazků obcí, a provedl je odbor kontroly 
Krajského úřadu Karlovarského kraje. V závěru zprávy je konstatováno, že při přezkoumání hospodaření DSO Kamenné 
Vrchy za rok 2010 nebyly zjištěny chyby a nedostatky dle § 10 odst. 3 písm. a) zákona č. 420/2004 Sb., o přezkoumání 
hospodaření územních samosprávných celků, a že na základě výše uvedeného výsledku přezkoumání hospodaření 
kontrolní orgán neshledává rizika, která lze dovodit z uvedených zjištění a která mohou mít negativní dopad na 
hospodaření města v budoucnosti. Na základě projednání zprávy o výsledku přezkoumání hospodaření města 
zastupitelstvo vyslovilo souhlas s celoročním hospodařením DSO Kamenné Vrchy (všichni pro), a to bez výhrad. 
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♦ Zastupitelstvo města bylo seznámeno se závěrečným účtem Dobrovolného svazku obcí Kamenné vrchy za rok 2010. Stav 
účtu 493 (933), hospodářský výsledek, k 1.01.2010 byl 74 538,58 Kč, celkové příjmy za rok 2010 byly 2 138 550,11 Kč, 
celkové výdaje 2 200 797,50 Kč, stav účtu 493-hospodářský výsledek za rok 2010 byl  1 842 830,11 Kč. Stav bankovního 
účtu k 31.12.2010 byl 1 291,19 Kč. Vzhledem ke změně účetnictví o roku 2010 není HV stejný jako stav bankovního účtu. 
 Všichni přítomní zastupitelé schválili hospodářský výsledek DSO Kamenné vrchy za rok 2010. 

♦ Pan starosta seznámil přítomné se zápisem a s usnesením z valné hromady společnosti Lubská Kalora, s.r.o. Protože je 
město Luby jediným společníkem Lubské Kalory, s.r.o., a zastupitelstvo města plní funkci valné hromady této společnosti, 
ZM vzalo zápis a usnesení z valné hromady Lubské Kalory, s. r. o., konané dne 18.05.2011 na vědomí.  
Na programu jednání valné hromady bylo schválení roční účetní závěrky, rozdělení zisku a projednání výše ceny tepla za 
1 GJ. Schválené usnesení valné hromady je přílohou tohoto zápisu. 

♦  Paní Dvořáková seznámila zastupitele s návrhem rozpočtových opatření rozpočtu města na rok 2011. Jedná se o navýšení 
výdajů o celkovou částku 720 tis. Kč (převod do SF za rok 2010 100 tis. Kč, úhrada za poj. událost ZŠ v roce 2010 43 tis. 
Kč, příspěvek DSO Kamenné Vrchy 377 tis. Kč a oprava střechy v MKS 200 tis. Kč). Na straně příjmů došlo k navýšení 
v RO č. 1, které vyrovná celkový rozpočet města (celkové navýšení příjmů v rozpočtu města od ledna 2011 je stále vyšší 
o 1.380 tis. Kč). Zastupitelé navržená rozpočtová opatření odsouhlasili (všichni přítomní pro). 

♦  Zastupitelstvo města bylo seznámeno s námitkami uplatněnými v řízení o Územním plánu Luby a schválilo rozhodnutí 
o námitkách tak, jak je uvedeno v Odůvodnění návrhu tohoto územního plánu (všichni pro). Po ověření, že návrh 
územního plánu není v rozporu s Politikou územního rozvoje 2008, se Zásadami územního rozvoje Karlovarského kraje, 
se stanovisky dotčených orgánů a stanoviskem odboru regionálního rozvoje Krajského úřadu Karlovarského kraje zn. 
1194/RR/10 ze dne 27.07.2010, zastupitelstvo města formou opatření obecné povahy schválilo vydání Územního plánu 
Luby (všichni pro). Dále zastupitelstvo schválilo ukončení platnosti Územního plánu sídelního útvaru Luby, včetně 
schválených změn č. 1-12, a to ke dni nabytí účinnosti Územního plánu Luby (všichni pro). Dále ZM rozhodlo 
o pozastavení udělování souhlasů k pořizování změn Územního plánu Luby počínaje dnem nabytí účinnosti Územního 
plánu Luby, s výjimkou změn, na nichž by byl veřejný zájem (všichni pro). Případné změny ÚP Luby budou v budoucnu 
projednány v souladu s § 55 odst. 1 zákona č. 183/2006 Sb., o územním plánování a stavebním řádu, ve znění pozdějších 
předpisů (stavební zákon), jako součást Zprávy o uplatňování Územního plánu Luby. 

♦  Pan starosta seznámil zastupitele s hlavními aktivitami projektu – Projektová příprava pro rozvoj mikroregionu Kamenné 
Vrchy. V rámci tohoto projektu, který bude realizovat DSO Kamenné Vrchy, bude v letech 2011 – 2012 vypracována 
projektová dokumentace pro vybudování především cyklostezky v mikroregionu Kamenné Vrchy. Některé obce řeší 
v rámci tohoto projektu ještě jiné aktivity, město Luby se spolupodílí pouze na aktivitě hlavní, to je Integrovaná 
cyklodoprava pro mikroregion Kamenné Vrchy. Finanční náklady na celý projekt 4 460 970 Kč, celkový podíl na 
předfinancování města Luby je 708 421 Kč, z toho polovina 354 211 Kč v roce 2011, druhá polovina v roce 2012. Výše 
dotace bude 85% to je 611 508 Kč, vlastní podíl města bude 106 263 Kč.  
ZM vzalo na vědomí informaci o projektu Projektová příprava pro rozvoj mikroregionu Kamenné Vrchy, který bude 
realizován DSO Kamenné Vrchy v letech 2011-2012. ZM schválilo předfinancování celého projektu z vlastních zdrojů 
v celkové výši 708 421 Kč (polovina v roce 2011, druhá pol. v roce 2012), vlastní podíl na celý projekt ve výši 106 263 
Kč (všichni pro). 

♦ Zastupitelé byli podrobně seznámeni s aktualizací Integrovaného plánu rozvoje města Luby na roky 2008-2013. Do 
seznamu plánovaných akcí byly navrženy další úpravy v hasičárně a nákup auta s plošinou pro hasiče, dále obnova naučné 
stezky a oprava silnice z Lubů na Vackov, naopak byl vyjmut sběrný dvůr. Po doplnění o návrhy zastupitelů (stezka ke 
Kozabaru, vybudování dráhy pro cyklotrial) zastupitelé aktualizaci Integrovaného plánu rozvoje města Luby schválili 
(všichni pro). 

♦  Pan Hartl seznámil zastupitelstvo se zápisem z jednání kontrolního výboru v měsíci dubnu, kdy byla provedena kontrola 
pronajímání sportovní haly a kontrola inventárního majetku města ve sportovní hale. Zastupitelé vzali informaci na 
vědomí. 

♦ Pan starosta informoval zastupitele o společném jednání, na kterém se města Luby, Erlbach a Markneukirchen dohodla na 
společném projektu, který budou realizovat za spolufinancování z programu Přeshraniční spolupráce Česká republika 
a Svobodný stát Sasko - Cíle 3. Jedná se o záměr naučit děti mateřských škol jazyk sousedů a učit je to hrou. Dotace na 
projekt by měla být z fondu malých projektů Euroregia Egrensis a ve výši 85 % uznatelných nákladů. Jednalo by se cca 
o 1 000 Eur za 1 rok. Ze Saska by se zúčastnilo 70 dětí, z ČR z Mateřské školy Luby 25-30 dětí. Paní učitelka by jezdila 
dvakrát týdně do MŠ a učila naše děti hrou německý jazyk. Dále by došlo dvakrát až třikrát k setkání dětí MŠ ČR a Saska.
 Zastupitelé schválili zapojení města Luby do tohoto projektu (všichni pro). 

♦ Pan starosta seznámil zastupitele s peticí občanů bydlících v Masarykově ulici a Na Nivách, požadující přemístění ovcí 
pana Jana Kaši, protože je obtěžuje zápach a zvýšený výskyt hmyzu. Informoval ZM, že město nemá možnost chov 
zakázat a občané byli odkázáni řešit situaci jako občansko-právní spor podáním žaloby u soudu. ZM vzalo informaci na 
vědomí. 


